



Date: 05/06/2024
Ref no. JTC/Disclosure/2024/10

التاريخ: 2024/06/05
مرجع رقم JTC/Disclosure/2024/10

Messrs.: Boursa Kuwait Company
Messrs.: Capital Markets Authority
Greetings,,

السادة/ شركة بورصة الكويت
عناية السادة/ هيئة أسواق المال
المحترمين
المحترمين
تحية طيبة و بعد،،،

Subject: Clarification regarding unusual trading activity on Jassim Transport and Stevedoring Shares.

الموضوع: التعقيب بشأن وجود نشاط غير اعتيادي في التداول على أسهم شركة جاسم للنقل والمناولة

Reference to the subject matter above and to Boursa inquiry submitted to us via email dated 05/06/2024 regarding a request for our comment on the unusual trading activity on 05/06/2024, pursuant to the provisions of article 4-5 of Module 10 (Disclosure & Transparency) of the Executive Summary of the Law no. (7) of 2010 and its Amendments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الإيميل الوارد من شركة بورصة الكويت بتاريخ 2024/06/05 بشأن طلب التعقيب على نشاط التداول غير الاعتيادي على سهم الشركة بتاريخ 2024/06/05، وتطبيقاً لنص المادة (4-5) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاته.

We would like to notify you that the company does not have any material information that has not been disclosed and there have been no significant events that can influence the performance of the company or leading to unusual trading activity in the company's shares during trading session on 06/05/2024.

نفيدكم علماً بأنه لا يوجد لدى الشركة أية معلومات جوهرية لم تقم بالإفصاح عنها خلال الفترة السابقة، ولم تكن هناك أي تطورات حدثت مؤخراً من شأنها التأثير على الشركة أو ان تؤدي إلى حدوث نشاط تداول غير اعتيادي على سهم الشركة وذلك خلال جلسة تداول اليوم 2024/06/05.

The company also confirms that it is always keen to comply with the law and regulations of the Capital Markets Authority in this regard.

كما تؤكد الشركة بأنها تحرص دائما على الألتزام بقانون ولوائح هيئة أسواق المال بهذا الشأن.

Khaldoon Rashid
Head of legal & Compliance


رئيس قسم الشؤون القانونية والمطابقة
خلدون رشيد

